
 

 
Ingen avgiftshöjning  

Styrelsen har fattat beslut om budgeten för nästa år (2019–2020) och 
beslutade att inte höja avgifterna/hyrorna för nästa period heller. 

Föreningen har en stark ekonomi och sista höjningen var 2012. 
 

Träd 
En del träd som dött kommer att ersättas med nyplanterade samt 

några kommer att sågas ner för att föryngra trädbeståndet.  
Vi försöker att ta hänsyn till pollenallergiker och planterar tex. ingen björk. 

 

Kärra att hyra 
För att boka föreningens kärra går ni in på https://riksbyggen.se och loggar in på fliken kundwebb. 

Mer info finns att läsa på Föreningens hemsida www.ackregarden.se 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

www.ackregarden.se 
Aktuell informationen finns alltid på vår hemsida. 

På hemsidan så går det att prenumerera på nya inlägg - en bra funktion.   
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